
Beretning fra formanden.

I starten af 2013 måtte vi endnu en gang ændre vores fordeling af spejderlederne, da 
flere ledere valgte at holde op. Så det sidste år har Hanne og Thomas haft mini’erne, 
Karen, Ingeborg og Dennis’ juniorgrenen og Anna troppe-lopperne. Det er og har været
et godt team, som har gjort det endnu sjovere at være i Albertslund Spejderne. Det 
har været et år med nye aktiviteter i grenene, en anerkendende tilgang til børnene og 
et godt samarbejde i bestyrelsen.

Vi har været sammen på tur flere gange i 2013. På gruppeturen var vi i Ganløse på 
gruppetur, hvor vi fik ”afprøvet” skolereformen i praksis. I sommers var hele gruppen 
på Centerlejr i Gurredam, en lille lejr sammenlignet med den, vi var på året før.  Vi 
havde en dejlig uge, med masser af opgaver, nye venskaber, hygge i skyggen, 
svævebane, og gynger med kæmpe sving. I september havde vi en weekend på 
gården, hvor vi ryddede op, hyggede og lavede spejderaktiviteter. Det var dejligt at 
være sammen hele gruppen.

Albertslund Spejderne er én bruger af ud af flere af Roskilde Kro, som vi jo kalder 
Spejdergården. Der er dannet et brugerråd. Vi forsøger at skabe et fællesskab, som 
kan tale huset sag hos kommunen. Der ud over arbejder vi på at få skabt en sal med 
køkken, vedligeholde bygningen og udearealerne. Sidstnævnte blev beskåret kraftigt 
ved en ”Grøn dag” hvor medlemmer fra alle foreninger deltog. 

Jeg vil gerne benytte lejligheden til at takke ledere og assistenter for deres store 
arbejde, og takke bestyrelsesmedlemmerne for deres store engagement. Og tak til jer 
forældre for lån af jeres herlige poder, de giver os voksne så mange sjove og gode 
stunder.
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